
Fra: John Martin Jacobsen (John.Martin.Jacobsen@hfk.no)
Sendt: 21.10.2014 07:55:31
Til: Lise Ådlandsvik
Kopi: Håkon Rasmussen

Emne: SV: Midler til fylkesveger i hordaland
Vedlegg: 

Fra: Gustav Bahus [mailto:bausen@online.no]
Sendt: 20. oktober 2014 09:24
Til: Hans Olav Evensen; olav.finne@vegvesen.no; Thorbjørn Aarethun; Håkon Rasmussen
Emne: SV: Midler til fylkesveger i hordaland

Hei igjen

Det er i handlingsplanene osv prioriteringene skjer, men sender denne videre til SVV og HFK slik at det også blir meldt 
inn via meg,

Gustav

> From: Hans Olav Evensen [hoevens@online.no]
> Sent: 2014-10-19 22:03:37 CEST
> To: bausen@online.no
> Subject: Midler til fylkesveger i hordaland
>
> Hei og takk for sist, lenge siden. Mitt navn er hans olav evensen, vi har snakket sammen før og jeg har skrevet. 
Forventer ikke at du husker meg men setter pris på svar uannsett. Fokuset mitt forrige gang er som nå, penger til 
fylkesveger. Rekkefølgekrav i reg.plan vedr. fortau før utbygging kan ta til.
>
> Utfordringen min: Rekkefølgekrav kan bli satt til side om "samfunnsnytten" el. andre ting blir veid tyngre en de myke 
trafikkanter. Trafikkbelastet området 12-1500 ÅDT som passerer en ytterst farlig strekning og som kan få fatale følger 
om skolebussen glir utfor og ned mot bolighus.
> Du får bilder om du ønsker.
> Stedet er 3 km fra alversund mot lygra, plassen heter Kvamsvågen. Sikkerhetsnett er plassert en gang, jeg har sendt ny 
bekymring for 5 uker siden og de sier de skal gjøre litt til på det aktuelle området, jfr. vegvesenet. Altså lapping på dårlig 
veg..
> Reguleringsplanen som er underveis er på ca. 70-80 boenheter, i følge statistikken blir det da 3,2 turer ekstra hver da 
pr. hus, Altså  inntil 300 nye kjøretøy på en allerede trafikkbelastet strekning.
>
> Spørsmål: Er det samf.utvalget som bestemmer prioriteringer og midler ? Når skal dette skje?
>
> mvh
> hans olav evensen
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